



香港足球總會有限公司
THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

亞洲足協體能教練課程級別 1A&1B [2]
AFC Fitness Coaching Certificate Course Level 1A&1B [2]

《報名須知 GENERAL INFORMATION》

- 日期: 1A 部分: 2021 年 7 月 7 日至 2021 年 8 月 7 日
Date: Part 1A: 7th July 2021 – 8th August 2021
1B 部分: 2022 年 7 月至 8 月
Part 1B: July 2022 – August 2022
- 時間及地點: 請參閱時間表
Time & Venue: Please refer to the timetable
- 名額: 24 人
Maximum No.: 24 Persons
- 內容: 1) 教練理論 Coaching Theory
Contents: 2) 教練實習 Coaching Practice
- 評核: 1) 筆試 1 次 1 Written Examinations
Assessments: 2) 教練實習考試 1 次 1 Practical Coaching Examinations
3) 教練日誌 Coaching logbook
- 教授語言: 粵語
Medium of Instruction: Cantonese
- 報名資格: a. 亞洲足協 B 級教練(已完成教練實習及註冊) 或 同等資格 (需由亞洲足協確認)
Application Requirements: AFC “B” Coaching Certificate Holders (Completed coaching Practice and registered) **OR**
equivalent qualification (Recognized by AFC)
(具與運動科學有關學歷將獲優先取錄)
(Priority will be given to Sport Science-related academic qualification holders)
b. 具比賽經驗 Playing Experience
c. 身體體能狀況良好 Physically Fit
d. 操流利粵語及書寫中英文 Fluent spoken Cantonese and Written Chinese and English
e. 活躍於教練工作 Committed in Coaching
- 課程費用: 港幣 \$ 10,000.00 元正
Course Fee: HKD \$ 10,000.00
費用包括: 制服一套(套裝一套、球衣、球褲及球襪兩套及有領上衣一件)
Fee include: Sport attire (1 set of tracksuit, 2 sets of jersey, shorts and socks and 1 polo shirt)
- 報名日期: 即日起至 2021 年 5 月 30 日
Application Period: Now – 30th May 2021

*****參加者需於參加 1B 課程前, 完成和繳交實習功課**

*****Participant MUST finish and submit their Practical Coaching homework before taking the AFC Fitness Coaching Certificate Course Level 1B [2].**



香港足球總會有限公司

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

報名方法：

Application:

- 1) 請於報名期間親臨本會報名或登入網上教練系統報名(教練必須註冊方能登入教練系統) <http://coach.hkfa.com>，報名所需文件：
 - a. 課程費用-網上付款及劃線支票 (抬頭請寫 “The Hong Kong Football Association Limited”)，本會於確定接納閣下之申請後方才過戶。*如支票未能兌現，本會將會收取申請人港幣\$100 之行政費用。
 - b. 有關學歷證明副本(如適用)

Please apply by collecting Application Form at HKFA office (Address: 55, Fat Kwong Street, Homantin, Kowloon.) or login to the Online Coach System (Coaches MUST register in order to login) <http://coach.hkfa.com> during the application period, with the following documents:

 - a. Course fee – through the Online Coach System or ***crossed cheque*** (payable to “**The Hong Kong Football Association Limited**”), your account will be debited upon application being approved by the HKFA. *Please also be advised that any cheque payment that has been rejected will incur an addition HK\$100 service charge.
 - b. **Copy** of Sport Science-related academic qualification (**if applicable**)
- 2) 本會技術發展部將審核申請並挑選 24 名學員，有關結果將於六月初經網上教練系統通知所有申請者
The HKFA Technical Development Department will select the final 24 candidates. The results of the selection will be notified through the Online Coach System by early June 2021.
- 3) 若申請人所持報名資料不足或支票不能在預定日期兌現，本會有權將其申請當作棄權論而不會再作任何通知。
If applicant cannot provide sufficient documents or valid cheque within the application period, the HKFA reserves the authority to reject the application without prior notice
- 4) 報名一經接納，費用概不發還。
Course fee paid is non-refundable upon the completion of application procedures.
- 5) 學員必須出席所有課堂。
Participants MUST attend ALL sessions.
- 6) 參加者必需自行購買意外保險。
All participants must arrange their own personal accident insurance.
- 7) 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。
The organizer reserves the right of making any amendment in the course and the decision should be final.

* 完 End *